

Referat møde i LOKALRÅDET (Nors, Tved, og Ø. Vandet)

Mandag den 24. marts 2025 kl. 9.00.

NB: Projektleder for Områdefornyelsen Rene Meldgaard deltager i mødet.

NB: Formandsskabet for Borgerforeningen er inviteret til mødet jfr. Aftale herom.

Afbud: Daniel, Esben og Mads

Punkt	Dagsorden	Referat/beslutninger
1.	Velkomst v/formanden	Velkommen
2.	Økonomi v/ Inger	Saldo 60.098,40 kr. heraf er de 30.000 kr. øremærket til Vandet. Der udsendes brev til opkrævning af kontingent
3.	Forslag om evt. etablering af i grusbelagt sti rundt om regnvandsbassinet /søen ved Parken v/ Jens Otto	God ide med grusbelagt sti omkring søen/regnvandsbassin. Optegnelse af forslag til sti som sendes til Thisted Forsyning. Jens og Casper udarbejder forslag, Rene kontakter Thisted Forsyning vedrørende godkendelse.
4.	Status for FIF-hus og etablering af diverse, beplantninger, oplysningsplancher og lign. vi skal have tilvejebragt/fremstillet –til brug i og udenfor FIF-Huset? V/udvalget og os alle.	Der opsættes plancher til blomsterkasserne i april. Etablering af central informationstavle, Jens Otto har sendt forslag til Jens
5.	Status for og fortsat dialog om Områdefornyelsen for Rene Meldgaard Nielsen fra Tekniske Forvaltning vil være til stede under dette punkt. Speciel drøftelse vedr. trafiksikring i området jfr. Nye penge hertil .	Efter en længere drøftelse besluttet det at der etableres 14 parkeringspladser i forlængelse af Nors Hallen mod øst til brug for Nors Beboerhus og Børnehuset. Pladsen foran Nors Beboerhus skal bruges til etablering af bytorv Fra Lokalrådet opfordres der til, at der tænkes en omlægning af trafikken på Stationsvej af hensyn til at sikre en sikker skolevej for børn. Der er udarbejdet et forslag omkring at øge sigtbarheden fra stationsvej og ud på hvor Stationsvej mødes med Skellet Fonde til brug for penge til byfornyelse, skal varetages af styregruppen Jens Otto, Casper, Rene, Daniel, Jens F. og Mads. Dette arbejde sættes i gang efter Årsforsamlingen

6.	Årsforsamlingsmødet den 29. april kl. 19.00 i Nors Hallen – planlægning heraf –	Undersøge om der er en fra Ø. Vandet, som ønsker at stille op til Lokalrådet. Casper vil kontakte 2 som han kender Vi har bestilt øl og vand til Årsforsamlingen
7.	Status vedr. Stiprojekt mellem Dalen og Kirkebyvej. v/Leo	Efter påske vil arbejdet på stien mellem Dalen og Kirkebyvej blive startet, Der vil blive delt information omkring projektet. Evt. etablering af sti fra Dalen til Frydebovej, dette tages op på næste møde
8.	Eventuelle tiltag/ideer til projekter i Tved og Øster Vandet. v/alle	Der er ingen afklaring af jord i Tved i forhold til paragraf 3 jord, se tidligere forslag fra Daniel. Ingen tiltag fra Ø. Vandet
9.	Status og dialog vedr. Skovrejsningsprojekterne.	Man må ikke bruge Byfornyelses midler til at købe jord som der var forslag om på sidste møde, jorden langs fodboldgolf mod vest ned til Thisted Vands de nye regnvandsbassiner. Vi forventer stadig af plante til efterår. Rene undersøger hvor langt ud til omfartsvejen der kan plantes
10.	Status for aftalt mødetidspunkt med forvaltning/udvalgspolitikere vedr. byggegrunde m.v. i vores område og status vedr. VE-projekter v/ Casper Søe	Der planlægges med møde med forvaltningen i forhold til byggegrunde senere. Der er lavet en lokalplan for udvidelse af Hegnet Ikke noget nyt vedrørende VE-projekter.
11.	Eventuelt	Evt udarbejdelse af Indgangsportaler til Nors by, projekt til Brobyggerne. Casper og Jens Otto kommer med forslag med sparring fra Rene. Spørgsmål vedrørende nedsættelse af en arbejdsgruppe til fonds ansøgninger generelt, tages op på næste møde. Casper er tovholder på projektet
12.	Tid og sted for næste møde	Tirsdag den 6. maj kl. 16.00 til kl. 18.00 F.J. Byg